

THE DOLDER GRAND

# GOLF SUITE

## THE DOLDER GRAND

Die moderne Golf Suite auf der obersten Etage des Golf Wing kann als Ein- oder Zweizimmersuite konfiguriert werden und ist zwischen 112 und 170 Quadratmeter gross. Der Eingangsbereich führt in die beiden grosszügigen, separaten Schlafzimmer oder direkt ins Wohnzimmer mit einer weissen Ledersitzgruppe. Alle drei Räume haben Verbindungstüren. Die Badezimmer sind mit Whirlpoolbadewanne ausgestattet.

Ein Highlight ist die Terrasse: Sie umrundet die Suite und bietet eine fantastische Panoramansicht auf das historische Hauptgebäude, die Stadt Zürich, den See und die Alpen.

The modern Golf Suite on the top floor of the Golf Wing can be configured as a one- or two bedroom suite and is between 112 and 170 square metres in size. The entrance area leads into the two separate, spacious bedrooms or directly into the living room with white leather sofas. All three areas have connecting doors. Bathrooms are equipped with whirlpool tubs.

The highlight is the terrace that runs around the entire suite and gives a fantastic panoramic view of the historic Main Building, the city of Zurich, the lake and the Alps.

## THE DOLDER GRAND

### LIVING ROOM



# THE DOLDER GRAND

## BEDROOM



## THE DOLDER GRAND

### VIEW FROM THE GOLF SUITE



# THE DOLDER GRAND

## LAYOUT

